
 

Loppa kommune 

 

Møteprotokoll 

 
Utvalg: Loppa formannskap 
Møtested: Kommunestyresalen Loppa rådhus 
Dato: 17.06.2021 
Tid: 09:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Stein Erland Thomassen Leder AP 
Maria Sotkajærvi Medlem AP 
Gøril Rydheim Henriksen Medlem U 
Ståle Sæther Medlem H 
Cato Kristiansen Medlem SV 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
   

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
   

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Frank Bækken Administrasjonssjef 
Ann-Kathrine Holst-Olsen Politisk sekretær (vikar) 
Camilla Hansen 
 

Økonomisjef 

 



Saksnr Innhold Lukket 

PS 2021/85 Merknad til innkalling  

PS 2021/86 Merknad til saksliste  

PS 2021/87 
PS 2021/88 

Salg av av eiendom med Gnr.5 Bnr. 5 til Sandland Brygge AS 
Krisefond Nuvsvåg feriesenter (Ekstrasak) 

 

RS 2021/43 Ymber as - klage på konsesjon til Bergsfjord kraftverk  

RS 2021/44 Orientering/eventuelt  
 
  



PS 2021/85 Merknad til innkalling

 

PS 2021/86 Merknad til saksliste 

 
Ståle Sæther (H): Krisefond, bedrifter trenger tilgang til potten. Frist satt til 31.05.21 på prislister.  
Aktivitetsplikt; står kun gjester, ikke norske gjester. Når grensene åpner, hva skjer da? Potten for 
aktivitetsplikt, bedriftene må vite at de kan søke på mer. 
 
Ordfører: Aktivitetsplikt var for norske turister. Vi kan korrigere i kommunestyret i dag, der det står 
gjester slik at det står norske gjester.  
Ønsker å opprettholde så lenge grensene er stengt. 
 
Ståle Sæther (H): Bedrifter, har de fått utbetalt fortløpende fra kommunens krisefond. Ligger det på 
etterskudd? 
 
Administrasjonssjefen: Ja det ble tatt tak i, i går.  
 
Ordfører: Sak for kommunalt krisefond - Nuvsvåg feriesenter. Mottatt i dag. Godtas det at den tas opp i 
dag? 
Saken godtas enstemmig av formannskapet.  
  
 
 
 

PS 2021/87 Salg av av eiendom med Gnr.5 Bnr. 5 til Sandland Brygge AS 

Vedtak i Loppa formannskap - 17.06.2021     

 
Loppa kommunestyre vedtar salg av kommunal eiendom med Gnr.5 Bnr.5 på Sandland. Pris settes til 
kroner 25,- pr. kvadratmeter. Pris er satt lik andre salg av rå tomt. som kommunestyre har vedtatt. 
Eiendom Gnr.5 Bnr.5 har en størrelse på 16980m2, så salgsprisen er på 424.500, - NOK. 
  
Enstemmig vedtatt 
 
 

PS 2021/88 Krisefond Nuvsvåg feriesenter 

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 
 
Nuvsvåg feriesenter AS innvilges tilskudd fra kommunal krisefond for omsøkt periode for totalt 
kroner 285 297,- 
Finansieringen skjer ved bruk av kommunalt krisefond for bedrifter som er rammet av 
koronakrisen. Tilskuddet er skattepliktig inntekt og skal derfor oppgis i skattemeldingen for 
2021. Tilskuddet skal føres som næringsinntekt.  
 
 
Vedtak i Loppa formannskap - 17.06.2021     

 
Saken sendes tilbake til administrasjonen.  
  
Enstemmig vedtatt 



 
 

Behandling i  Loppa formannskap- 17.06.2021     

 
Ståle Sæther (H) fremmer forslag om å sende saken tilbake til administrasjonen: 
 
Enstemmig vedtatt 
 
 

RS 2021/43 Ymber as - klage på konsesjon til Bergsfjord kraftverk 

 
Tatt til orientering 
 
 
 

RS 2021/44 Orientering/eventuelt 

Vedtak i Loppa formannskap - 17.06.2021     

 
Ståle Sæther (H): Står det er sak oppe i Vest-Finnmarksrådet. Savner at formannskapet blir orientert om 
saker som tas opp der.  
 
Ordfører: Det skal bli gjort her etter.  
 
Ståle Sæther (H): Ordfører har vært med i vest  finnmark rådet og stemt for et vedtak at luftambulanse 
skal overtas av staten. Prinsippsak som formannskapet skulle vært med å diskutert. Husbys viktigste 
argument er at fagforeningene ikke er hørt.  
Prehospital tjeneste i Loppa, Loppa legeskyss. Ordfører gått inn for en statlig overføring av 
luftambulansen. Hva med båtambulansen? 
 
Ordfører: Gjelder kun luftambulanse 
 
Ståle Sæther (H): Bekymret for båtambulansen, og konsekvenser. 
 
Ordfører: skal ta til etterrettning det prinsippielle du sier Ståle. Tidsrammene vi noen ganger jobber 
under lar seg ikke kombinere med møtene vi har.  
 
Cato Kristiansen (SV): Vil fremme i kommunestyret at flaggreglementet kommer opp, slik at vi kan 
flagge på samefolkets dag og pride. 
 
Ståle Sæther (H): I forrige kommunestyreperiode ble det fremmet et forslag om at det skal flagges på 
Pride, ble dette fulgt opp? Har vi et Pride flagg? 
 
Ordfører: Det tør jeg ikke si. Må sjekkes opp.  
 
Cato Kristiansen (SV): Ønkes at det kjøpes ny vimpel. Den som henger nå er grå og trasig. 
 
Administrasjonssjefen: Det skal vi fikse. 
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